
Ивица Дачић: Можемо у коалицију са СНС и ДС 
среда, 22 септембар 2010 20:57

Лидер социјалиста Ивица Дачић не искључује могућност коалиције са ДС и СНС после
наредних избора. „О томе до сада није било речи - али, ако нема других могућности, и то
је отворена опција”, казао је данас Дачић за „Блиц”.

  

Актуелни министар полиције објашњава да сви договори зависе од резултата избора и
додаје да је „прерано сада спекулисати о томе ко би чинио неку будућу Владу”.

  

- Није било разговора на ту тему. Колико је мени познато, опредељење ДС је постојећа
коалиција. Али, ако нема других могућности, и то је отворена опција, али зависи и од ДС
и СНС - каже Дачић.

  

Након што је „Блиц” данас објавио сазнања из врха обе странке да руководства ДС и
СНС не би имала ништа против да направе велику коалицију у коју би ушли и
социјалисти, завладао је мук на политичкој сцени. Ни ДС ни СНС нису се потрудили да
демантују писање „Блица”, мада се иначе труде да се у јавности представе као
политички противници и повремено, што би рекли напредњаци у саопштењима,
„уљуђено” нападају политику оног другог. Ни политички аналитичари нису много вољни
да се баве спекулацијама на ову тему, а мање странке, које би се директно нашле на
удару велике коалиције, засад су углавном уздржане.

  

(Блиц)
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